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OR.RG. 0002.31.2014-2018 

 

PROTOKÓŁ  NR XXXII/2017 

z sesji Rady Gminy Zaniemyśl odbytej w dniu 5 czerwca 2017r. 

w godz. od 16:00 do 18:16 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu 

 

Na ogólną liczbę 15 Radnych w sesji udział wzięło 14 Radnych (nieobecny Radny Przemysław 

Kaźmierczak).  

 

W sesji udział wzięli: Wójt Pan Krzysztof Urbas, zastępca Wójta Pan Bogdan Schwanke, Sekretarz 

Gminy Pani Bożena Jaszkiewicz, Skarbnik Gminy Pani Agnieszka Scheffler, Radca Prawny Pan 

Marek Grzelak, pracownicy Urzędu Gminy, pracownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi, 

mieszkańcy gminy.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysów nr 2. 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Pani Alina Frąckowiak, 

Przewodnicząca powitała przybyłych na sesję radnych i gości. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji tj. z dnia 18 kwietnia 2017r. 

5. Informacje Wójta Gminy. 

6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Zaniemyśl na lata 2017 – 2023, 

b) wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Zaniemyśl, 

c) ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie  odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania  tych odpadów, 

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości  opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, w szczególności częstotliwość odbierania odpadów 
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komunalnych od właściciela nieruchomości  i sposób świadczenia usług przez punkty 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych,  

d) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi,  

e) wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy, 

f) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Zaniemyśl, 

g) ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności, 

h) ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku 

letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – 

wypoczynkowe, 

i) sposobu ustalania opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń sportowo-rekreacyjnych, 

stanowiących własność Gminy Zaniemyśl, 

j) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych Gminy Zaniemyśl, 

k) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy   w Rodzinie w Gminie Zaniemyśl na lata 2017-2025, 

l) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na rzecz Gminy Zaniemyśl nieruchomości 

położonej  w miejscowości Jeziory Małe, 

m) wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości, 

n) sprzedaży w trybie bezprzetargowym na rzecz najemcy, nieruchomości zabudowanej 

budynkiem mieszkalnym, położonej w miejscowości Zaniemyśl,  

o) zmiany nazwy siedziby obwodowej komisji wyborczej, 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Wójt, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, wnioskuję aby z porządku dzisiejszej sesji z punktu 

siódmego, podpunkt a) usunąć uchwałę w sprawie uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Zaniemyśl na lata 2017 – 2023, powód jest taki, jak mówiliśmy na posiedzeniu Komisji, gdyż 

nie mamy jeszcze opinii Dyrektora Regionalnego Ochrony Środowiska w tej sprawie, myślę, że uda 

się tą uchwałę wprowadzić na sesji następnej pod koniec czerwca 
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Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie, w wyniku głosowania podpunkt a) 

porządku obrad tj. uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Zaniemyśl na lata 2017 – 

2023 został wycofany z porządku obrad: 

14 głosami „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji tj. z dnia 18 kwietnia 2017r. 

5. Informacje Wójta Gminy. 

6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Zaniemyśl, 

b) ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie  odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania  tych odpadów, 

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości  opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, w szczególności częstotliwość odbierania odpadów 

komunalnych od właściciela nieruchomości i sposób świadczenia usług przez punkty 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych,  

c) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi,  

d) wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy, 

e) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Zaniemyśl, 

f) ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności, 

g) ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku 

letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – 

wypoczynkowe, 

h) sposobu ustalania opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń sportowo-rekreacyjnych, 

stanowiących własność Gminy Zaniemyśl, 
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i) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych Gminy Zaniemyśl, 

j) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy   w Rodzinie w Gminie Zaniemyśl na lata 2017-2025, 

k) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na rzecz Gminy Zaniemyśl nieruchomości 

położonej w miejscowości Jeziory Małe, 

l) wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości, 

m) sprzedaży w trybie bezprzetargowym na rzecz najemcy, nieruchomości zabudowanej 

budynkiem mieszkalnym, położonej w miejscowości Zaniemyśl,  

n) zmiany nazwy siedziby obwodowej komisji wyborczej, 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie tj. 

14 głosami „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

 

Ad.3. Przewodnicząca stwierdziła quorum radnych wymagane do podejmowania prawomocnych 

uchwał na podstawie listy obecności i radnych obecnych na sali, w obradach uczestniczy 14 radnych 

co stanowi liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

uwag do protokołu nie zgłoszono, protokół został przyjęty  

14 głosami „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

 

Ad. 5. Informacje Wójta Gminy 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, informacje rozpocznę od zarządzeń 

wydałem, zmieniające budżet roku 2017, wydałem dwa zarządzenia zmieniające budżet na 2017 

rok: 

1) z dnia 17 maja 2017 roku, w którym dokonano przeniesień między paragrafami:  
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- zgodnie z potrzebami Centrum Usług Wspólnych przeniesiono między paragrafami ogólną 

kwotę 413,00 zł;  

- zgodnie z potrzebami oświaty przeniesiono między paragrafami ogólną kwotę 2.533,00 zł; 

- na przekazanie do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu zwróconego przez 

świadczeniobiorców świadczenia wychowawczego wypłaconego w poprzednim roku ze 

środków dotacyjnych – 3.000,00 zł; 

- na sprzątanie koszy ulicznych – 10.000,00 zł. 

Dodatkowo Wojewoda Wielkopolski poinformował o przyznaniu dotacji w następujących 

rozdziałach: 

- 85214 § 2030 kwota 1.300,00 zł; 

- 85216 § 2030 kwota 8.964,00 zł. 

Środki te ujęto po stronie dochodów i wydatków w stosownych paragrafach. 

2) z dnia 30 maja 2017 roku, w którym dokonano przeniesień między paragrafami:  

-  na wydatki związane z przygotowaniem mienia gminnego do sprzedaży – 1.500,00 zł; 

- na obowiązkowy odpis związany z Zakładowym Funduszem Świadczeń Socjalnych w 

Urzędzie Gminy – 2.415,58 zł;  

- zmniejszono o kwotę 35.540,00 zł środki rezerwy ogólnej; 

- zgodnie z potrzebami oświaty przeniesiono między paragrafami ogólną kwotę 3.000,00 zł.  

- zgodnie z potrzebami Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu przeniesiono między 

paragrafami na obowiązkowy odpis związany z Zakładowym Funduszem Świadczeń 

Socjalnych – 829,00 zł; 

- zwiększono o kwotę 30.000,00 zł środki związane z utrzymaniem czystości na terenie Gminy; 

- przeniesiono między paragrafami ogólną kwotę 10.210,00 zł, zwiększając jednocześnie 

wydatki o kwotę 5.540,00 zł zabezpieczając środki na zakup usług zabezpieczenia miejsca do 

kąpieli w zakresie ratownictwa wodnego; 

- na zatrudnienie lokalnego animatora sportu – 600,00 zł. 

to tyle jeżeli chodzi o zarządzeniach, które podpisałem między sesjami, w okresie międzysesyjnym 

Zakład Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. w organizacji wykonała po rozpoznaniu cenowym                   

w dniu 16 kwietnia br. Podpisano umowę na dostawy i wykonanie kompletnej przepompowni ścieków 

dla kanalizacji w rejonie Chmielnik, termon wykonania zamówienia to 31 sierpień tego roku, za 

wykonanie przedmiotu umowy, Wykonawca otrzyma wynagrodzenie w kwocie 24.800,00 zł. netto 

plus należny podatek VAT, w między czasie Zakład wykonał 20 przyłączy wodociągowych                       

i 1 przyłącze kanalizacji sanitarnej na ulicy Słonecznej w Zaniemyślu, te przyłącza wodociągowe nie 

były związane z remontem wodociągu w tym zakresie na ulicy Słonecznej, założenie studni 

wodomierzowych i włączenie do istniejącej na posesjach studni wodomierzowej, chcieliśmy to 

wykonać przed utwardzeniem tej ulicy, zadanie nasza spółka wykonała ze środków własnych, ponadto 
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na zlecenie mieszkańców Gminy zakład wykonał 3 przyłącza wodomierzowe na terenie aktywacji 

gospodarczej w Łęknie, Zakład wykonał kolektor kanalizacji sanitarnej fi 200 mm, długości 30 

metrów  bieżących i przyłącze kanalizacji sanitarnej fi 160, długości 27 metrów bieżących, do 

budującej się tam nowej firmy, na oczyszczalni ścieków usunięto osady ze zbiornik punktu zlewnego, 

ponadto Zakład zakupił nową pompę głębinową do celu montażu na stacji uzdatniania wody                         

w Polwicy, koszt zakupu to kwota netto 5.700,00 zł., ponadto Zakład wykonywał prace porządkowe 

na terenie Zaniemyśla, porządkował zieleń, podlewał kwiaty, kosił trawę, pozwolę sobie jeszcze 

wspomnieć, bo jak Państwo wiecie w naszej spółce jest też hala widowiskowo-sportowa, i to hala 

widowiskowo-sportowa 2 czerwca br., w piątek, zorganizowała festyn z okazji Dnia Dziecka, dla 

wszystkich dzieci z naszej Gminy, frekwencja była ogromna, bardzo się cieszę, że nie tylko                           

z Zaniemyśla, ale też przyjechali rodzice z dziećmi z całej Gminy, różnych wiosek, pogoda dopisała               

i myślę, że te atrakcje, które oferowano w trakcie tego festynu. Może nie wszystkich, ale większości 

zadowoliły, kolejne informacje z zakresu realizowanych zadań inwestycyjnych, rozbudowa 

oświetlenia ulicznego na ul. Ogrodowej w Zaniemyślu, dnia 25 kwietnia br. na podstawie zawartej 

umowy z dnia 27 stycznia br. zostały zakończone  prace związane z rozbudową oświetlenia ulicznego 

typu LED na ul. Ogrodowej w Zaniemyślu, Wykonawcą była firma Energosieć z Pyzdr, a wartość  

zadania, kwota brutto 42.500,00 zł, chcę Państwa poinformować, że dnia 31 maja br. Wykonawca, 

firma z Kijewa, firma drogowa zgłosiła zakończenie prac związanych z przebudową drogi w Polwicy, 

odbiór końcowy prac wyznaczono na dzień 7 czerwca br., powstał kolejny nowy, całkowicie odcinek 

drogi, łączący drogę gminną z drogą powiatową o długości 0,557 metrów bieżących, jezdnia                         

o szerokości 4,5 metra z betonu asfaltowego, na pewnym odcinku pobudowany został jednostronnie 

chodnik z kostki brukowej, wartość tych prac to kwota 309.282,68 zł brutto, 

Wykonawca: Krzysztof Kukulski, Kijewo 36B, 63-000 Środa Wlkp. na wartość  309.282,68 zł brutto, 

termin wykonania zamówienia to był 31 maja 2017 roku, a więc Wykonawca wywiązał się                             

z podpisanej umowy, kolejne zadanie inwestycyjne, przebudowa ulicy Słonecznej, 16 maja br. 

ogłoszono wybór najkorzystniejszej oferty w ramach tego zadania, wpłynęło 5 ofert, cena najwyższej 

oferty to 566.787,61 zł. brutto, cena najniższej oferty wynosi 446.949,69 zł. brutto, 24 maja, po 

sprawdzeniu wszystkich ofert wybrano ofertę najniższą z firmą BUD – AN Sp. z o. o. z siedzibą                  

w Tuliszkach na wartość 446.949,69 zł. brutto, termin realizacji zadania do 31 października 2017r., 

zagospodarowanie i remont budynku garażowego w Łęknie ul. Poznańska 12 z przeznaczeniem do 

nowych funkcji użytkowych chodzi o Ośrodek Pomocy Społecznej, chcę Państwa poinformować, że 

odbiór częściowy tej inwestycji odbył się 28 kwietnia br. Wartość wykonanych do tej pory, do 28 

kwietnia prac określono kosztorysem powykonawczym na wartość 243.340,91 zł., termin realizacji 

tego zadania tj. 8 września 2017 r., całość tych prac, wartość tego zadania to 648.137,64 zł., a więc ta 

różnica, która jeszcze została do wykonania i zapłacenia będzie po dokonaniu odbioru końcowego tej 

inwestycji,  kolejne zadanie wymiana posadzki w Ochotniczej Straży Pożarnej w Zaniemyślu, po 



7 

 

rozeznaniu cenowym, 22 maja podpisano umowę z firmą F.H.U z siedzibą w Kępie Wielkiej dla 

zadania pn.: „Wymiana posadzki OSP Zaniemyśl”, w ramach zadania zostaną wykonane następujące 

prace w części garażowej strażnicy OSP wymiana posadzki, wymiana części instalacji CO                            

i elektrycznej oraz montaż nagrzewnic o mocy 20 kW, wartość zadania to kwota 79.950,00 zł brutto, 

termin wykonania zadania określono w umowie na dzień 31 sierpnia 2017 r., chcę przypomnieć, że 

złożyliśmy wniosek 16 lutego br., Gmina złożyła wniosek na rekultywację jeziora Edwarda 

Raczyńskiego na lata, jesień 2017 i cały rok 2018, chodzi o dotację, wówczas z informacji jakie 

otrzymaliśmy z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, 

mogliśmy wnioskować o dotacje w wysokości 95% kosztów kwalifikowanych, a 5% miało być                     

z naszego budżetu, wartość na te 1,5 roku prac to kosztorysowo to kwota 403.971,00 zł. brutto, w roku 

2017 prace miały być wykonane za kwotę 69.467,00 zł. brutto natomiast w roku przyszłym, 2018 na 

kwotę 314.306,00 zł. brutto, wartość środków własnych, te 5% w 2017 roku byłaby to kwota 3.656,00 

zł., nie mieliśmy zapisane w budżecie, ale zakładaliśmy, że dostaniemy dotację to do budżetu korektą 

wprowadzimy i 16.542,00 zł. brutto na rok 2018, niestety otrzymaliśmy odpowiedź z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, że niestety z braku środków finansowych na 

dotacje Wojewódzki Fundusz nie przyzna nam dotacji na ten cel ale zaproponował pożyczkę na całość 

inwestycji, pożyczkę mogli byśmy otrzymać w wysokości 100% kosztów kwalifikowanych, a więc 

403.971,00 zł., umarzalną w 40 %, po analizie stwierdziliśmy, że bardzo trudno będzie otrzymać jakąś 

dotację zewnętrzną na ten cel, zaczęliśmy rozważać czy przede wszystkim na ten cel Gmina może się 

zadłużyć, bo to jest jednak pożyczka, stwierdzono, że są to wydatki bieżące, a Gmina nie może 

zaciągać zobowiązań na wydatki bieżące tylko na zadania inwestycyjne, taką interpretację telefoniczną 

otrzymaliśmy z Regionalnej Izby Obrachunkowej, niezależnie od takiej informacji podpisałem pismo, 

zwracające się do Kolegium Regionalnej izby Obrachunkowej aby jeszcze raz to przeanalizowali, 

pokazaliśmy możliwości, że Gmina może zaciągnąć pożyczkę, że jest wypłacalna, w tej chwili 

czekamy na odpowiedź, a do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska wysłaliśmy pismo, że 

jesteśmy zainteresowani pożyczką umarzalną w wysokości 40% oraz prosimy informację zwrotną 

jakie należy dokumenty należy przedłożyć w Wojewódzkim Funduszu aby podpisać umowę                         

o pożyczce, działamy dwutorowo, bo czas nas goni, mam nadzieję, że Regionalna Izba Obrachunkowa 

pozwoli nam uzyskać pożyczkę i wówczas będziemy rozpoczynali, jesienią tego roku, prace związane 

rekultywacją, poprawą jakości wody w jeziorze Edwarda Raczyńskiego, przypomnę, że  całość 

opracowania mówi o trzech latach, chcemy rozpocząć z tej pożyczki i będziemy obserwować jak po 

zabiegach przez te 1,5 roku, jak jezioro, szczególnie latem się zachowywać, to tyle w tym temacie, 

zależy nam żeby rozpocząć jak najszybciej, kolejne informacje, o których należy powiedzieć, 

kanalizacja sanitarna, etap I i II w miejscowości Śnieciska, też niestety czekamy cały czas, 

otrzymaliśmy 9 maja br., ukazała się lista rankingowa w Programie Rozwoju Obszarów Wiejskich, na 

stronach Urzędu Marszałkowskiego, ta inwestycja została umieszczona na liście rankingowej, na 
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pozycji nr 56, a 53 inwestycje wstępnie otrzymają dofinansowanie z Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich, a więc jest, jak to się mówi na trzecim miejscu pod kreską, z Urzędu Marszałkowskiego 

otrzymaliśmy też informację, że te 53 inwestycje w różnych Gminach, po przetargach, jeżeli będą 

oszczędności kolejne będą wchodziły do podpisania umowy i realizacji, mam przeczucia, że 

„załapiemy” się z ta inwestycją, tylko cały czas musimy przesuwać ogłoszenie przetargu, to jest jedno, 

bo ta inwestycję chcemy robić z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, wnioskowana kwota to 

ponad 1 mln 987 tys. zł., inwestycja oczywiście jest dużo droższa, więc w między czasie, w ubiegłym 

roku, w listopadzie złożyliśmy wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska                      

o pożyczkę, żeby ją sfinansować, tutaj otrzymaliśmy pozytywną informację, 22 marca br.,  możemy 

otrzymać pożyczkę zwrotną, oczywiście w całości, jeżeli będą środki unijne to nie może być 

umorzenia, w wysokości 3 mln 280 tys. zł., wnioskowaliśmy o kwotę 3 mln 738 tys. zł., do końca 

września złożymy wszystkie dokumenty o pożyczkę, liczymy, że z Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich otrzymamy wsparcie w kwocie prawie 2 mln zł., dlaczego nie ogłaszamy przetargu, powód 

jest jeden, że jeżeli jest wsparcie ze środków unijnych nie możemy zapłacić ani złotówki po przetargu, 

po podpisaniu umowy z Wykonawcą, dopóki nie będzie umowy podpisanej umowy przeze mnie                   

w Urzędzie Marszałkowskim na środki UE, dlatego wstrzymujemy się z przetargiem, mamy w 99% 

poza mapami wszystko przygotowane, zakładamy tą inwestycję na dwa lata, a więc druga połowa tego 

roku i większość tej inwestycji ma być wykonana w roku 2018, szanowni Państwo teraz pozwólcie, że 

odniosę się do artykułu w gazecie, pozwolę sobie wnieść jedna uwagę na sesji, jak Państwo wiecie 

dzisiaj mamy dużo uchwał związanych z gospodarką odpadami, a w ubiegłym tygodniu ukazał się 

artykuł w jedne z lokalnych gazet, że odpady komunalne w naszej Gminie będą musiały być zbierane 

na nieruchomości w pięciu, kolorowych kubłach, jest to Szanowni Państwo nieprawda, nikt nie 

przekazał takiej informacji do gazety dziennikarzowi, będzie tak jak do tej pory, a więc ciemny 

pojemnik, ewentualnie dwa czy trzy czarne pojemniki, gdzie można wkładać odpady zmieszane                 

i w dalszym ciągu będą obowiązywały kolory worków, takie jak mamy do tej pory i nie będzie trzeba 

mieć czy kupować różnokolorowych, a więc żółtego, niebieskiego pojemnika do zbierania odpadów, 

oczywiście inne stwierdzenia też są nieprawdziwe, że w związku z tymi pojemnikami, że pojemniki za 

ta zwiększoną opłatę zakupi Gmina, nie, proszę Panie i Panów Sołtysów aby odpowiadali 

mieszkańcom, że pozostajemy przy workach, metalowe sukcesywnie należy wymieniać na plastikowe, 

z Urzędu też zwracamy uwagę Wykonawcy, aby zostawiali worki w ilości takiej jak zabierają, po 

uchwałach będziemy przygotowywali kolejny przetarg już na 2018, będzie przetarg nieograniczony, 

kto wygra trudno powiedzieć, uczciwie powiem, też, że wolałbym aby wróciła firma, która nas 

obsługiwała, to tyle, jeżeli będą pytania przy uchwałach to odpowiemy, wprowadzamy od nowego 

roku opłatę śmieciową od wszystkich domków letniskowych, a więc tych, które są wykorzystywane               

w okresie wiosenno-letnim, niestety też wprowadzamy ogródki działkowe, niezagospodarowane, a 

więc tam gdzie nie ma żadnej altanki, też będą płaciły pewną opłatę rocznie, mam nadzieję, że przede 
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wszystkim po tych zmianach nam wystarczy na to, żeby móc opłacić z tych pieniędzy od Państwa 

wszystkie usługi związane z odpadami komunalnymi, w ostatnim okresie, w ramach funduszu 

sołeckiego zostało wykonane utwardzanie drogi gruntowej na terenie sołectwa Polwicy za kwocie                  

8.227,91 zł. brutto, wykonawcą była Firma Robót Drogowych z Kijewa, 29 maja br. dokonano odbioru 

końcowego montażu siłowni zewnętrznej na terenie sołectwa Zwola, przy świetlicy wiejskiej                        

w miejscowości Zwola, do 15 czerwca br. zostanie dokończony plac zabaw w Zaniemyślu przy ul. 

Plażowej oraz wykonany plac zabaw w Jeziorach Wielkich przy budynku dawnej hydroforni, do dnia 

20 czerwca zostanie wykonany plac zabaw w miejscowości Łekno, jeżeli chodzi o siłownię 

zewnętrzną, oczywiście planujemy, czekamy na nabór, aby w Zaniemyślu przy placu zabaw czy przy 

ścieżce ustawić siłownię, chcemy złożyć wniosek do Lidera Zielone Wielkopolski, chcemy wymienić 

również ławki na całym odcinku ścieżki i doświetlić w ramach tego wniosku pozostałą część ścieżki 

nad jeziorem i ciągu pieszo-jezdnego do istniejących ośrodków wypoczynkowych, myślę, że w tym 

roku to się nie uda ale w przyszłym roku jak tylko nasz wniosek zostanie zaakceptowany to  

planujemy to jak najszybciej wykonać, informacje dotyczące mienia komunalnego Gminy 

Zaniemyśl, ogłoszony na dzień 10 maja br. II przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 

nieruchomości położonej w Zaniemyślu, w rejonie ośrodków wypoczynkowych przy jeziorze 

Raczyńskim, o łącznej pow. 0,8427 ha, zabudowanej segmentowym domkiem letniskowym, zakończył 

się wynikiem negatywnym, po analizie przeprowadzonej w Urzędzie w związku z bezskuteczną próbą 

sprzedaży nieruchomości w przetargach,  na mocy obowiązujących przepisów ustawy o gospodarce 

nieruchomościami, podjęta została próba sprzedaży tejże nieruchomości w drodze rokowań, termin 

rokowań został ustalony na dzień 11 sierpnia 2017r., na godz. 10:00 w Urzędzie Gminy Zaniemyśl            

p. 211, warunkiem uczestnictwa w rokowaniach jest  wpłacenie na konto Gminy Zaniemyśl, zaliczki          

w wysokości 50.000,00 zł., w terminie do dnia 07 sierpnia br. oraz zgłoszenie na piśmie udziału                    

w rokowaniach, również w terminie do   07 sierpnia 2017r., szczegółowe informacje znajdują się                  

w zaproszeniu do udziału w rokowaniach, które zostało wywieszone na tablicy ogłoszeń w Urzędzie 

Gminy Zaniemyśl oraz umieszczone na stronie internetowej Urzędu Gminy, wyciąg  z zaproszenia 

zostanie również opublikowany w prasie codziennej o zasięgu ogólnokrajowym, tj. w Dzienniku 

Gazety Prawnej, cena jaką Gmina oczekuje uzyskać w przeprowadzonych rokowaniach to kwota 

830.700,00 zł. netto, jest to wartość obniżona o 10% od wartości nieruchomości określonej przez 

rzeczoznawcę, ustawodawca co dopuścił, możliwość obniżki do 40%, kolejne informacje dotyczące 

oświaty, 16 maja odbył się konkurs na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej  

w Zaniemyślu, w ramach konkursu swoje dokumenty złożyło 3 kandydatów, w wyniku głosowania 

członków komisji konkursowej, dwunastoosobowej,  na to stanowisko wybrana została Pani Anna 

Rewers – Baranowska, której zarządzeniem z dnia 17 maja powierzyłem stanowisko Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Zaniemyślu od dnia 01 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2022 r., gratuluję Pani 

Dyrektor i życzę powodzenia, w ramach konkursu na stanowisko dyrektora Przedszkola 
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Samorządowego „Kolorowy Świat” w Zaniemyślu nie została złożona żadna oferta, chcę jeszcze 

dodać, znowu niezrozumienie w jednej z pras lokalnych, Pani Dyrektor Przedszkola w Zaniemyślu, 

upłynął jej pięcioletni okres, a nie, że złożyła rezygnację, tylko po pięciu latach dyrektorowania był 

ogłoszony konkurs, mogła obecna Pani Dyrektor startować, jak Państwo słyszeli nie wystartowała i nie 

została żadna oferta, w związku z powyższym, zgodnie z art. 36 a ust. 5 ustawy z dnia 7 września 

1991r. o systemie oświaty z dniem 1 września 2017r. na okres 10 miesięcy, to jest do dnia 30 czerwca 

2018r. pełnienie obowiązków Dyrektora Przedszkola powierzyłem Pani Monice Tomczak – Zys,                  

w okresie międzysesyjnym w Przedszkolu Samorządowym w Zaniemyślu, 16 maja w hali 

widowiskowo-sportowej odbyła się I Olimpiada Sportowa Przedszkolaków, zorganizowana przez 

Prywatne Niepubliczne Przedszkole A KUKU w Łęknie, w Olimpiadzie brała udział ośmioosobowa 

reprezentacja Przedszkola, która zajęła drugie miejsce; 30.05 w GOK –u odbyła się uroczystość 

zorganizowana z okazji Dnia Matki i Ojca, w czasie uroczystości dzieci przedstawiły swój program 

artystyczny; 01 czerwca z okazji Dnia Dziecka zorganizowana została wycieczka do Środy Wlkp. do 

kina Baszta i do Centrum Zabaw „Urwis”, Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu, w okresie 

międzysesyjnym zorganizowano wycieczki dla poszczególnych klas m. in. do Warszawy, Torunia, 

Poznania, Śmigla, Wioski Indiańskiej „Westerland”, Trójmiasta; w Szkole odbyło się przedstawienie 

firmy SKANSKA „Bezpieczni w pobliżu budowy” oraz spotkanie edukacyjne z przedstawicielami 

firmy RABEN, którego tematem była rola transportu i bezpieczeństwa w ruchu drogowym; uczniowie 

kl. I b i III d uczestniczyli w spotkaniu z cyklu „Spotkanie z podróżnikiem” w Bibliotece Publicznej,     

w której w dniu 9 maja odbyło się również spotkanie z pisarką Małgorzatą Strękowską-Zarembą                    

w ramach Tygodnia Bibliotek; 5 maja – dwóch uczniów naszej szkoły wzięło udział                                  

w I Wielkopolskim Konkursie Wiedzy Biblijnej w Poznaniu Wyróżnienie zdobyła Łucja 

Gomułkiewicz, 7 maja w GOK-u uczniowie wystawili przedstawienie „Objawienia Fatimskie”, 10 

maja uczniowie wzięli udział w Powiatowym Konkursie Informatycznym „Srebrna Mysz” w Szkole 

Podstawowej nr 2 w Środzie Wlkp. Szkołę reprezentowali Kinga Podrzycka i Stanisław Kajdan, 

uczniowie zajęli IV miejsce, 16 maja odbył się  Finał Wielkopolskiego Turnieju Orlika w piłce nożnej 

– reprezentacja Szkoły zajęła II miejsce, najlepszym piłkarzem turnieju został uczeń naszej Szkoły - 

Wojciech Pinczak, 18 maja odbyło się spotkanie rekrutacyjne z rodzicami grup „0” i klas I; Szkoła 

Podstawowa w Śnieciskach, w okresie międzysesyjnym uczniowie klas IV-VI wyjechali na 

tygodniową Zieloną Szkołę do Białego Dunajca, Szkoła otrzymała nagrodę główną za udział                           

w programie edukacyjnym „Szkoła dziedzictwa Wielokulturowość”, organizator ODN Poznań                     

i Brama Poznania. Uroczyste wręczenie nagród nastąpi 12 czerwca w Poznaniu, ponadto, Szkoła 

przygotowała uroczystą akademię z okazji rocznicy uchwalenia konstytucji 3 Maja; Gimnazjum                 

w Zaniemyślu z siedzibą w Łęknie, w dniach 19 – 21 kwietnia uczniowie przystąpili do egzaminu 

gimnazjalnego, 25 kwietnia podczas VIII Międzypowiatowego Konkursu Piosenki Anglo                                              

i Niemieckojęzycznej w Środzie Wlkp. uczennica Patrycja Rybka zdobyła wyróżnienie, w dniu 31 
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maja wystąpiła na Sejmikach Średzkich w ramach występów laureatów, 27 kwietnia grupa chłopców 

zdobyła II miejsce w Mistrzostwach Powiatu w Piłce Nożnej, 11 kwietnia czterdziestu siedmiu 

uczniów wzięło udział w warsztatach naukowych w Poznańskim Parku Naukowo - Technicznym                 

w Poznaniu, 17 maja odbył się w gimnazjum Festiwal Nauki zorganizowany przez doktorantów 

Politechniki Poznańskiej. Uczniowie uczyli się programowania na klockach Lego, zajęcia w połowie 

sfinansowała Rada Rodziców, 18 maja uczniowie klas III pojechali w ramach zajęć techniki do fabryki 

VW we Wrześni, organizatorem wyjazdu był Zespół Szkół Rolniczych w Środzie Wlkp., który 

zaproponował wspólny wyjazd dla uczniów, w dniach 22 – 26 maja uczniowie klasy II wraz                          

z wychowawcą i opiekunem wyjechali na tygodniowe warsztaty do Regionalnego Centrum 

Profilaktyki Uzależnień dla Dzieci i Młodzieży w Rogoźnie, gdzie brali udział m.in. w zajęciach 

dotyczących szeroko pojętej profilaktyki uzależnień, w dniach od 28 maja – 01 czerwca uczniowie 

wyjechali na Euroweek, 1 czerwca w Szkole w ramach obchodów Dnia Dziecka zorganizowany został 

Dzień Języków Obcych oraz zabawy sportowe; Szkoła Podstawowa i Gimnazjum w Pigłowicach,              

6 maja odbyły się „Drzwi Otwarte Szkoły”, 25 maja zorganizowana została uroczysta akademia                           

z okazji Dnia Matki i Ojca w GOK Zaniemyśl, informacje z zakresu Gminnego Ośrodka Kultury                    

i Rekreacji, Koło śpiewacze LUTNIA działające przy Gminnym Ośrodku 6 maja zaprezentowało 

swoje umiejętności wokalne na przeglądzie zespołów śpiewaczych w Luboniu, w okresie 

międzysesyjnym odbywały się różne uroczystości z okazji Dnia Kobiet przygotowany przez Związek 

Rencistów i Emerytów, przedstawienie Fatimskie, o którym już wspomniałem wcześniej, warsztaty                

z dietetykiem dla rodziców i dzieci w ramach projektu partnerskiego przygotowany przez Ośrodek 

Pomocy Społecznej a także próby przedstawienia Szkoły Podstawowej w Pigłowicach, Gminny 

Ośrodek Kultury pomagał w organizacji XV ogólnopolskich zawodów w chodzie sportowym, to tyle 

informacji, dziękuję 

Przewodnicząca Rady Gminy, dziękuję bardzo, czy są pytania do przedstawionych informacji, nie 

ma, Przewodnicząca powitała przybyłego na sesję Starostę Średzkiego, Pana Marcina Bednarza  oraz 

druhów z Ochotniczej Straży Pożarnej w Zaniemyślu 

 

Ad. 6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy  

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnej Justynie Dąbrowskiej, Panie Wójcie co 

prawda udało nam się porozmawiać przed sesją ale sprawa jest dosyć pilna i bulwersująca rodziców 

Szkoły Podstawowej w Zaniemyślu i prosiłabym o wyjaśnienie publiczne dlaczego ze Szkoły 

Podstawowej w Zaniemyślu została zabrana piaskownica, jest to piaskownica, która została zakupiona 

z projektu edukacyjnego „Przedszkole w Szkole”, piaskownica w tej chwili jest na placu zabaw przy 

plaży, raczej nie przekonuje mnie Pana słowa, że skończył się okres karencji te projektu edukacyjnego 

i można ją było zabrać na plażę, przedszkolaki nadal będą w Szkole,  w tej chwili jest chyba 50 – cioro 

nowych dzieci, które będą w klasie „0”  z drugiej strony cały czas mamy masę dzieci na świetlicy, to 
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jest ponad 200 osób, te piaskownice były wykorzystane, byłam dzisiaj na placu zabaw, w jednej 

piaskownicy dzieci w drugiej na tej „kupie” piasku następna część dzieci, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy, przypominam, ze odpowiedzi nastąpią w punkcie ósmym porządku 

obrad, czy są jeszcze inne interpelacje, nie widzę, wobec tego przystępujemy do punktu siódmego 

porządku obrad 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał: 

 

7a) w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Zaniemyśl przedstawiła Pani  Honorata Jaskólska, podinsp. ds. melioracji i ochrony środowiska 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXII/210/2017 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 3  do niniejszego Protokołu 

 

7b) w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie  

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania  tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości  opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, w szczególności częstotliwość odbierania odpadów komunalnych od 

właściciela nieruchomości  i sposób świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania 

odpadów komunalnych przedstawiła Pani  Honorata Jaskólska, podinsp. ds. melioracji i ochrony 

środowiska 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXII/211/2017 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 4  do niniejszego Protokołu 
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7c) w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi przedstawiła Pani  Honorata Jaskólska, podinsp. ds. melioracji                  

i ochrony środowiska 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXII/212/2017 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 5  do niniejszego Protokołu 

 

7d) w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy przedstawiła 

Pani  Honorata Jaskólska, podinsp. ds. melioracji  i ochrony środowiska 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXII/213/2017 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

1 głosie „wstrzymującym się” 

co stanowi załącznik   nr 6  do niniejszego Protokołu 

 

7e) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Zaniemyśl przedstawiła Pani  

Honorata Jaskólska, podinsp. ds. melioracji i ochrony środowiska 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXII/214/2017 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 7  do niniejszego Protokołu 

 

7f) w sprawie ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności przedstawiła Pani  

Honorata Jaskólska, podinsp. ds. melioracji i ochrony środowiska 
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uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXII/215/2017 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 8  do niniejszego Protokołu 

 

7g) w sprawie ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od 

domku letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – 

wypoczynkowe przedstawiła Pani  Honorata Jaskólska, podinsp. ds. melioracji i ochrony 

środowiska 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXII/216/2017 została przyjęta przy   

9 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

5 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 9  do niniejszego Protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Gminy, ogłaszam 10 minut przerwy 

 

7h) w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Zaniemyśl przedstawił Pan  Ryszard Gaffling-Gierczyński, Kierownik Referatu Infrastruktury 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXII/217/2017 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 10  do niniejszego Protokołu 

 

7i) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych Gminy Zaniemyśl przedstawił Pan Adam Sikorski, insp. d/s obronnych, obrony 

cywilnej, zarządzania kryzysowego i ochrony i przeciwpożarowej 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 
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w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXII/218/2017 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 11  do niniejszego Protokołu 

 

7j) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy   w Rodzinie w Gminie Zaniemyśl na lata 2017-2025 przedstawiła Pani  

Anna Zimmer, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXII/219/2017 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 12  do niniejszego Protokołu 

 

7k) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na rzecz Gminy Zaniemyśl 

nieruchomości położonej w miejscowości Jeziory Małe przedstawiła Pani  Barbara Cukrowska, 

Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXII/220/2017 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 13  do niniejszego Protokołu 

 

7l) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości przedstawiła Pani  Barbara Cukrowska, Kierownik Referatu 

Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXII/2217/2017 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 
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0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 14  do niniejszego Protokołu 

 

7m) w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym na rzecz najemcy, nieruchomości 

zabudowanej budynkiem mieszkalnym, położonej w miejscowości Zaniemyśl przedstawiła Pani  

Barbara Cukrowska, Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXII/222/2017 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 15  do niniejszego Protokołu 

 

7n) w sprawie zmiany nazwy siedziby obwodowej komisji wyborczej przedstawiła Pani  Bożena 

Jaszkiewicz, Sekretarz Gminy 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXXII/223/2017 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

1 głosie „wstrzymującym się” 

co stanowi załącznik   nr 16  do niniejszego Protokołu 

 

Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

Wójt, odpowiedź na interpelację złożoną przez Radną Justynę Dąbrowską, szanowni Państwo, 

była jedna interpelacja Radnej Justyny Dąbrowskiej w sprawie piaskownicy, a więc chcę powiedzieć, 

że w ramach programu edukacyjnego, w październiku będzie trzy lata, przy Szkole Podstawowej                  

w Zaniemyślu były ustawione dwie piaskownice, te piaskownice obserwowałem, nie tylko ja ale                   

i mieszkańcy Łękna i Jezior Małych, były one sporadycznie wykorzystywane i mając na uwadze, że               

w tym roku z funduszy sołeckich sołectwa Zaniemyśl miał powstać nowy plac zabaw z nowymi 

urządzeniami , przede wszystkim zależało nam aby były tak dobrej jakości urządzenia, wybraliśmy 

maksymalną ilość urządzeń za środki, które tam były dostępne, około 30 tys. zł., o ile dobrze sobie 

przypominam i zakładaliśmy, że jedną piaskownicę zabierzemy, ta, która znajduje przy obiekcie 

szkolnym i tak żeśmy wykonali, chcę też Państwu powiedzieć, że Przedszkole nasze w Zaniemyślu, 

Samorządowe, też ma plac zabaw i też mają jedną piaskownicę, oczywiście można się zastanawiać czy 
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druga ustawić czy nie, jeżeli rzeczywiście będzie taka konieczność to przeanalizujemy tą sprawę                        

i ewentualnie w późniejszym terminie będzie to, jeżeli takie decyzje zapadną to może ustawimy, tyle 

mogę powiedzieć w tym temacie, wydawało mi się, że wychodząc naprzeciw przede wszystkim, 

chodziło nam o to żeby ten plac zabaw w Zaniemyślu przy plaży było jak najwięcej urządzeń, zdaje 

sobie sprawę z tego, że musimy w przyszłym roku, oczywiście zobaczymy co mieszkańcy powiedzą, 

że jeszcze jakieś mniejsze urządzenia wielofunkcyjne dla dzieci doposażyć, żeby ten plac zabaw, który  

najbardziej wykorzystywany i ta piaskownicę chcieliśmy tam ustawić mając określone środki 

finansowe z funduszu sołeckiego, tak się stało jak się stało, tyle mogę powiedzieć w tym temacie 

Radna Justyna Dąbrowska, Panie Wójcie nie zabiera się dzieciom zabawek, proszę pomyśleć o tym, 

żeby przywrócić ta piaskownicę do przedszkola przy Szkole 

Wójt, ile jest tam dzieci 

Radna Justyna Dąbrowska, 50 dzieci 

Wójt, w Przedszkolu jest 100 dzieci i też mają jedną piaskownicę  

Radna Justyna Dąbrowska, ale oprócz tego do tego mamy jeszcze trzy klasy małe i te dzieci się tam 

bawią 

Wójt, Szanowni Państwo ustawimy, nie od razu ale ustawimy 

Radna Justyna Dąbrowska, dziękuję bardzo 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Wiesławowi Grobelnemu, czyli 

rozumiem, ze ta piaskownica wróci do Szkoły, powiedział Pan, że ustawimy, proszę o jasna 

odpowiedź 

Wójt, nie w tej chwili, bo środków finansowych, jak Państwo wiecie w budżecie nie mamy już, 

wydaliśmy prawie wszystko, jak znajdziemy środki finansowe to dołożymy, nie mówię, że od razu, za 

chwilę będzie przerwa wakacyjna, myślę, że będziemy szukać  

 

Ad.9. Wolne głosy i wnioski  

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Leszkowi Hypkiemu, mam takie pytanko, 

bo widzę, że Pan Starosta nas tutaj dzisiaj zaszczycił, po prostu jest połączenie drogi gminnej                          

z powiatową w Mądre, przy lesie, były remonty tych dróg i powiatowa, te dziury były łatane a tamto 

zostało nie zrobione, mam pytanie kto tą wyrwę ma zrobić i jeszcze jedno bym miał takie pytanie, bo 

obserwuje tych ludzi, którzy naprawiają te dziury po zimie na drodze powiatowej przez Pigłowice i na 

Garby i musze powiedzieć, że bardzo jest bardzo zła jakość tych napraw, po prostu wybiórczo, 

większe dziury się robi, mniejsze zostawia, wydaje mi się, że należałoby się przyjrzeć, bo nie wiem jak 

to jest, czy to jest w gestii Powiatu, czy jest Firma wynajęta do tych napraw, ja bym za taka prace nie 

zapłacił, wszystko jest bardzo źle zrobione i tyle bym miał, prosiłbym o odpowiedź, dziękuję 

głos zabrał Starosta Średzki Pan Marcin Bednarz, Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Wójcie, 

Szanowni Państwo, po zimie, która niestety mimo, że nie była mroźna, śnieżna ale była najgorszą                     
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z możliwych zim dla dróg, szczególnie dla tych, myślę, że wszyscy mamy tego świadomość jak nasze 

lokalne drogi były budowane, czyli było zrobiona podbudowa na to 2 – 3 centymetry asfaltu, bo to 

widać jak one są remontowane, poszerzane, co przy opadach a później przy przymrozkach, które 

przychodziły spowodowały, że pojawiło się bardzo dużo dziur, nie jest to przypadłość tylko naszego 

Powiatu ale tych Powiatów, gdzie te drogi były budowane tak jak były, a wszędzie były praktycznie 

tak sam, po zimie aby te drogi były przejezdne rzeczywiście stara metodą tzw. asfaltem na zimno 

łataliśmy te dziury żeby jak najszybciej ograniczyć niebezpieczeństwo związane z poruszaniem się po 

dziurawych drogach, teraz kiedy pogoda, od maja pozwoliła już na ciepło te dziury łatamy, są Gminy 

objechane przez osoby, które się tym zajmują i w najbliższym czasie docelowo już w sposób już taki 

bardziej trwały one będą połatane również te drogi powiatowe na terenie Gminy Zaniemyśl, myślę, że 

to łatanie na ciepło co na drogach powiatowych wcześniej się nie zdarzało, wszystkie dziury będziemy 

łatać, w tym roku to zrobimy co spowoduje, że w przyszłym roku powinno być mniej problemów na 

pewno, nie wiem jeszcze, które, bo powiem szczerze, na razie mamy wytypowane kilka tych dróg, 

będziemy tą warstwę wierzchnią drogi wzmacniać emulsją i grysem, szczególnie te drogi, które są 

popękane, aby woda ich, tej zimy, która nas czeka, jeszcze nie niszczyła, mam nadzieję, że kilka 

kilometrów bocznych wykonamy w okresie letnim, czyli w tym okresie, który jest możliwy do 

wykonania, żeby ta praca nie poszła na marne, od początku lipca powinniśmy te prace rozpocząć, 

które drogi na terenie Gminy Zaniemyśl w tej chwili nie odpowiem, na pewno ta droga, która biegnie    

z Borowa do czarnotek, czyli do tego miejsca gdzie robimy, miejmy nadzieję, że schetynówkę, Panie 

Wójcie, że te pieniądze wrócą w połowie, że ten odcinek na pewno, tam jest dobre, ponad 3 kilometry, 

myślę, że ten odcinek, bo ta droga ona jest w złym stanie, że przynajmniej tą drogę będziemy w tej 

technologii robić, co spowoduje, że tak naprawdę nałożymy dywanik około 2 cm, co na pewno drogę 

wzmocni, poprawi bezpieczeństwo i jakość poruszania się, dziękuję 

głos zabrał Wójt Gminy, Szanowni Państwo, przekażę dwie informacje, myślę, że to jest już 

postanowione, a więc 25 czerwca u nas w Zaniemyślu odbędą się Powiatowe Zawody Strażackie, 

organizowane oczywiście przez Komendanta Powiatowego Straży i naszą jednostkę i Zarząd OSP 

Zaniemyśl, zawody rozpoczną się na Stadionie o godzinie 14-tej, o 13-tej będzie wymarsz z pod 

Strażnicy w Zaniemyślu w kierunku Stadionu przez Zaniemyśl z orkiestrą dętą, to jedna informacja                 

i druga, myślę, że pozytywna informacja,  myślę, że uda i wyjdzie w 100%, w tym roku ma ruszyć 

przebudowa drogi wojewódzkiej na odcinku Zaniemyśl-Środa, z informacji, które do mnie docierają 

powinno wystarczyć środków finansowych, a te środki będą zabezpieczone uchwałą Sejmiku 

Wojewódzkiego na około 3 kilometry przebudowy, w tym roku, a więc od Zaniemyśla do 

Dobroczyna, a jeżeli przetarg dobrze wyjdzie to ten odcinek będzie przebudowany dłuższy i mam 

nadzieję, że w roku przyszłym będzie kontynuacja, a daj Boże żeby było zakończenie, byśmy mieli 

cały ten odcinek Zaniemyśl-Środa wyremontowany, przebudowany, oczywiście poszerzenie nie 

zakłada się w tym projekcie, a więc nowe dywaniki asfaltowe, pewnie z jakąś siatką, warstwa 
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wyrównawcza, warstwa ścieralna, zatoki autobusowe, moja prośba była aby też dojścia od 

najbliższych krzyżówek były zrobione, wykostkowane, nie wiem czy te wszystkie moje wnioski 

zostaną uwzględnione w projekcie, który jest wykonywany ale cała przebudowa też cieszy, dziękuję 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnej Alinie Kozak, jakiś czas temu zwracałam się 

z prośbą aby ustawić nowy znak przed miejscowością Winna, który wskazuje miejscowość Łękno, no 

niestety na tym znaku nic nie widać, po prostu szpeci, lepiej usunąć albo dać świeży, to jest przy 

krzyżu, ponawiam swoją prośbę o postawienie nowego znaku 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Michałowi Kirschke, Panie Starosto, Wysoka 

Rado, Panie Wójcie ja bym tutaj w imieniu wszystkich Strażaków Gminy Zaniemyśl chciałbym na 

złożyć podziękowania serdeczne na ręce Pana Starosty za wyjście z inicjatywą podwyższenia 

ekwiwalentu i zauważenie trudnej pracy Strażaka, po raz pierwszy ktoś wyciągnął rękę, dziękuję 

serdecznie 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Paweł Gromada, mam pytanie do Wysokiej Rady, 

odnośnie Stowarzyszenia, które zostało założone przy Średzkiej 16, a mianowicie Czerwone Lwy, czy 

coś Wysoka Rada wie na ten temat, że Stowarzyszenie zostało założone bez naszej wiedzy, na naszym 

terenie, po prostu w naszej siedzibie 

Przewodnicząca Rady Gminy, ja dowiedziałam się z prasy, nie wiem czy radni wiedzieli wcześniej 

Paweł Gromada, druga sprawa, jak to wygląda na koszulkach, jak teraz byliśmy na Dniu dziecka 

widnieje herb Zaniemyśla, jeżeli my jako Straż Pożarna chcieliśmy taki herb umieścić na sztandarze, 

zwracaliśmy się z prośbą do Urzędu Gminy, czy to Stowarzyszenie zwróciło się z taką prośbą 

Przewodnicząca Rady Gminy, do rady nie 

Paweł Gromada, a do kogo muszą się zwrócić o takie coś 

Przewodnicząca Rady Gminy, Pan pytał czy Stowarzyszenie zwróciło się do Rady, nie zwróciło się  

Paweł Gromada, a powinno się zwrócić, tak?, chcielibyśmy jakąś odpowiedź do nas do Straży 

Pożarnej dlaczego zostało to Stowarzyszenie założone na nasz adres i to widnieje w KRS-ie  

Wójt, dzisiaj się o tym dowiedziałem, w trakcie narady dot. zawodów strażackich, dzwoniłem do 

organizatora tego Stowarzyszenia, w KRS-ie jest zarejestrowany adres tymczasowy ale adres do 

korespondencji jest zupełnie inny, żeby zarejestrować Stowarzyszenie, tak mi odpowiedziano, trzeba 

podać adres tymczasowy, podali wnioskodawcy, adres do korespondencji jest, adres domowy, gdzie 

mieszka założyciel tego Stowarzyszenia, tyle mogę powiedzieć, bo o tym nie wiedziałem, dzisiaj się o 

tym dowiedziałem,  

Paweł Gromada, a Pan Wójt chciałby mieć adres tymczasowy swojego domu prywatnego podany 

jako do zarejestrowania takiego Stowarzyszenia 

Wójt, nie, nie chciałbym, ja się o tym dzisiaj dowiedziałem, szybko wyjaśniałem telefonicznie                       

i odpowiadam, przekazuje Państwu informacje, które otrzymałem, jeszcze dopowiem, Stowarzyszenie 

zwróciło się do mnie o znalezienie siedziby, aby mogli się spotykać na swoich spotkaniach, wskazano 
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mi adres, piwnicę , niezagospodarowaną piwnicę w pałacu w Łęknie, oczywiście ta piwnica wygląda, 

stan jest okropny, oczywiście za swoje środki finansowe chcą oni przygotować, wyremontować, 

myślę, że w tym tygodniu, bo czekam na odpowiedź Pani Dyrektor Gimnazjum, bo ona jest zarządcą 

tego obiektu, czy ma jakieś przeciwskazania, to jest osobne wejście do piwnicy, nie będzie kolidowało 

ze szkoła, jeżeli Pani Dyrektor odpowie, że tak nie koliduje to z praca placówki oświatowej wówczas, 

myślę, że w porozumieniu zawrzemy umowę aby na własny koszt tak jak Koło PZW, wyremontowało 

za swoje środki finansowe i mieli siedzibę, będą mieli umowę i będą mieli adres, który będzie mógł 

być podany w rejestracji, tyle mogę na dzień dzisiejszy powiedzieć, myślę, że ten najbliższy tydzień 

czy dwa powinny sprawę  wyjaśnić 

Przewodnicząca Rady Gminy, druh Gromada poruszył jeszcze sprawę herbu, zaciągniemy opinie 

Rady Prawnego, czy przez Radę, rada musi uchwalić, umieszczania na koszulkach herbu, odpowiedź 

będzie pisemna 

Paweł Gromada,  jeszcze jedno pytanie odnośnie Harcerzy, którzy też mają swoje pomieszczenie 

przy szkole Podstawowej w Zaniemyślu, wydaje mi się, że to pomieszczenie należałoby troszeczkę im 

odświeżyć, bo tam jak się wchodzi to naprawdę jest zapach niecodzienny a jak wiemy nasi Harcerze 

biorą czynny udział przy pomnikach, we wszystkich imprezach, pomagają też tutaj jeżeli są różne 

imprezy w GOK-u, promują naszą Gminę, wydaje mi się, że dzieciaki powinny być przynajmniej                 

w taki sposób docenione, żeby godnie mogły się spotykać 

Przewodnicząca Rady Gminy, Pan Wójt przyjął do wiadomości 

 

Ad. 10. Zamknięcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy w związku z wyczerpaniem na dzień dzisiejszy porządku obrad, 

zamykam XXXII sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję Państwu za przybycie  

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Alina Frąckowiak 

 

 

sporządziła : B. Madajczak  


